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استاندار هرمزگان:

۹۶۰قطعه زمین به جوانان بستک 
واگذار می شود

مهدی دوستی در نشست شورای اداری بستک با تاکید 
بر اینکه احداث آب شیرین کن از مهم ترین مطالبات 
مردم بستک است،افزود: پس از انتخاب سرمایه گذار 
تلاش می کنیم عملیات اجرایی احداث آب شیرین کن 

و خط انتقال آن همزمان با هم پیش برود.
وی در خصوص مصوبات سفر بستک اظهار داشت: 
این ســفر و برگزاری جلسه شورای اداری در بستک 
مصوبات بسیار خوبی داشت که اصلی ترین مصوبه 
مربــوط به حوزه آب به ویژه پروژه بزرگ احداث آب 
شیرین کن و خط انتقال آن است که مردم سال ها منتظر 

اجرای آن هستند.
اســتاندار هرمزگان اظهار داشت: با توجه به پیگیری 
نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس، مســاعدت 
قابل توجهی در این حوزه انجام و برای اجرای پروژه 
اعتباراتی از وزارت نیرو و ســایر مواد بودجه ای تامین 

شده است.
دوســتی با بیان اینکه در حوزه تامین آب شیرین کن 
سرمایه گذار را مشخص خواهیم کرد، گفت: سعی می 
کنیم عملیات اجرایی آب شیرین کن و خط انتقال آن 
همزمان اجرایی شود که بتوانیم بعد از سال ها این مطالبه 

به حق مردم بستک را به سرانجام برسانیم.
وی اضافه کرد: در خصوص تکمیل سد این شهرستان 
نیز تصمیم گیری و تمام اعتبار مورد نیاز آن تامین شد 
وبا توجه به اینکه بالانس و تعادل بخشی به شبکه برق 

شــهری جز مطالبات مردمی بود لذا در این حوزه نیز 
طرح هایی به تصویب رسید.

اســتاندار هرمزگان با اشــاره به مصوبات جلسه در 
بخــش بهداشــت و درمان اظهار داشــت: در حوزه 
تجهیزات بیمارستانی تامین و تحویل دستگاه ام آر آی، 
سونوگرافی، اکو و سایر دستگاه های دیگر به بیمارستان 
این شهرستان مصوب شد، همچنین مصوب شد طرح 

توسعه بیمارستان فارابی را تا هفته دولت انجام دهیم.
دوستییاد آور شد: کار اعطای اسناد حدود ٩٠ نفری که 
در مجموع شهرستان بستک واریز وجه اولیه داشته اند 
را تــا ابتدای مردادماه شــروع خواهیم کرد و با توجه 
به اعتباراتی که از محل نهضت ملی تامین می شــود، 
امیدواریم اتفافات خوبی در حوزه مسکن رقم بخورد.

دوستی با تاکید بر اینکه پروژه گازرسانی به شهرستان 
بســتک بسیار مهم و پایه توسعه این شهرستان است، 
بیان کرد: پس از پیگیری مشکلات موجود در عملیات 
گازرسانی به منطقه، تصمیمات لازم برای رفع موانع 
اتخاذ شد، در آینده با توجه به ذخایر معدنی شهرستان 
به ویژه در حوزه گچ می تواند زمینه رشد کیفی و کمی 

تولیدات را فراهم و امکان رقابت بیشتر را فراهم کند.
وی با اشاره به اینکه تاکنون در سفرهای درون استانی 
به بخش ها و نشســت شورای اداری خاطرنشان کرد: 
تمامی پروژها و مصوبات در بستر سامانه کنترل پروژه 
قرار گرفته اند و به صورت روزانه رصد می شــوند، با 
اجــرای این مصوبات اتفافات خوبی در اســتان رقم 

خواهد خورد.

        اقتصاد کیش - اســتاندار هرمزگان 
گفت:۹۶۰قطعه زمین پس از پیوست به محدوده 
شهری بستک قطعه بندی شده و درقالب طرح 

مسکن جوانان به متقاضیان واگذار می شود.

فرماندار ویژه میناب از سوی وزیر 
کشور ابقا شد 

اقتصاد کیش- به پیشنهاد استاندار هرمزگان و با حکم وزیر کشورمجید سلحشور به 
عنوان معاون استاندار و فرماندار ویژه میناب ابقا شد. 

دراین نامه آمده به پیشنهاد استاندار هرمزگان و نظر به مراتب شایستگی، تجارب علمی 
و عملی جنابعالی، به موجب این حکم شما را به مدت چهار سال به سمت فرماندار 

فرمانداری ویژه شهرستان میناب منصوب می نمایم.
امید است با اتکال به خداوند متعال، رعایت تقوای الهی و موازین شرعی، در چهارچوب 
قوانین، مقررات و تدابیر ابلاغی، ضمن تعاملات لازم با مســئولین ســایر سازمانها و 
نهادها، با اندیشه و مدیریت انقلابی_جهادی، در اجرای سیاست های دولت مردمی و 
برنامه های وزارت کشور در خدمت به مردم، پیشرفت و تعالی مادی و معنوی حوزه 
محل خدمت و انجام وظایف محوله، با ســرلوحه قرار دادن محور های زیر، در ظل 
توجهات حضرت ولی عصر) عج( و تحت زعامت مقام معظم رهبری حضرت آیت الله 

العظمی امام خامنه ای )مدظله العالی( موفق و سرافراز باشید.

اجرای پل خلیج فارس یکی از اصلی ترین 
پروژه های منطقه آزاد قشم است

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم :

گردشگران در جشنواره تابستانی قشم 
تا ۳۰ درصد تخفیف می گیرند

اقتصاد کیش-    مدیر بازرگانی و اصناف سازمان منطقه آزاد قشم از تخفیف تا ۳٠ درصد 
برای خرید در جشنواره تابستانی عید تا عید این جزیره خبر داد و گفت: با همراهی و 
تعامل خوب اصناف سرزمین آب و آفتاب ضمن افزایش ساعت کاری مجتمع های 

تجاری این جشنواره با تخفیف های ویژه برای گردشگران در حال برگزاری است. 
هرمز امیری اظهار داشت: در مدت برپایی این جشنواره  گردشگران می توانند در خرید 
برخی از مجتمع های تجاری و واحدهای صنفی که دارای پوسترهای جشنواره و کوپن 

قرعه کشی هستند، تا سقف ۳٠ درصد از تخفیف استفاده کنند.
وی ادامه داد: براساس برنامه ریزی صورت گرفته گروه های بازرسی در تمامی مجتمع 
های تجاری قشم و درگهان استقرار پیدا کرده و مسایل مربوط به قیمت ارایه خدمات و 

شرایط بهداشتی در صنوف خدماتی را به صورت جدی پایش می کنند.
مدیر بازرگانی و اصناف سازمان منطقه آزاد قشم اضافه کرد: با هماهنگی انجام شده در 
ایام برگزاری جشنواره تابستانی قشم ساعت فعالیت مجتمع های تجاری از ساعت ٩ 

تا ۲۴ هر روز خواهد بود.
به گفته امیری؛ جشنواره تابستانی قشم با حمایت و سیاست گذاری مدیرعامل منطقه 
آزاد قشم و با همکاری فعالان اقتصادی، مجتمع های اقامتی و تجاری جزیره و هدف 
افزایش ورود گردشگران، ارتقای رونق اقتصادی اماکن اقامتی، بازارها و مجتمع های 

تجاری در حال برگزاری است.
وی خاطرنشــان کرد: با برنامه ریزی صورت گرفته امســال شرکت کنندگان در ازای 
خرید )تا سقف ۲ میلیون ریال( در ۲ نوبت قرعه کشی مربوط به مجتمع های تجاری و 

جشنواره تابستانی شرکت داده می شوند.
این جشــنواره با حمایت و سیاســت گذاری منطقه آزاد قشــم و با همکاری فعالان 

اقتصادی، مجتمع های اقامتی و تجاری جزیره در حال برگزاری است.
در مدت برپایی این جشنواره و در بخش خدمات گردشگری به مسافران، تا ۸٠ درصد 

و در خرید از بازارها و مجتمع های تجاری، تا ۳٠ درصد تخفیف داده می شود.
برگزاری برنامه های مفرحی از قبیل جُنگ های شادی، رالی خانواده، نمایشگاه غذاهای 
محلی، موســیقی محلی و آیین های بومی و نظایر آن نیز بخش دیگری از برنامه های 

جشنواره تابستانی قشم است.

مدیر بازرگانی و اصناف سازمان منطقه آزاد قشم :

نیروی انسانی مهم ترین سرمایه 
دستگاه قضایی است

اقتصاد کیش-    رئیس کل دادگستری استان هرمزگان با اهمیت صیانت از قضات مبتکر 
و خلاق، گفت: نیروی انسانی، مهم ترین سرمایه دستگاه قضایی است.

-مجتبی قهرمانی با بیان اینکه برگزاری جشنواره آرای برتر قضایی در اتقان آراء بسیار 
مهم و حائز اهمیت است، تصریح کرد: سرعت در رسیدگی و اتقان تصمیمات قضایی 
دو انتظار بحق مقام معظم رهبری از قوه قضاییه می باشــد و بی تردید ثمرهٔ اتقان و 
تقارب آراء قضات، افزایش اعتماد عمومی به حاکمیت و دستگاه قضایی و گسترش 

روحیه امید و رضایتمندی در سطح جامعه است.
وی با اشاره به اهمیت ایجاد انگیزه و شناخت منابع انسانی بر لزوم صیانت از قضات 
مبتکر و خلاق تأکید کرد وگفت: نیروی انسانی، مهم ترین سرمایه دستگاه قضایی است 
و بر این اساس، هرچه این سرمایه از کیفیت مطلوبتری برخوردار باشد، موفقیت های 

بیشتری کسب خواهد شد.
قهرمانی در ادامه افزود: آرای صادر شــده توســط قضات استان هرمزگان به صورت 
مستمر توسط اعضای کمیته نقد آرای معاونت منابع انسانی دادگستری استان مورد 
ارزیابی قرار می گیرد و پس از تحلیل نقاط قوت و ضعف، در نهایت رأی برتر مشخص 

می شود.
رئیس کل دادگستری هرمزگان گفت: بی تردید صدور آرای متقن یکی از اهداف مهم 
دستگاه قضایی است که رضایتمندی عمومی و ارتقاء سرمایه اجتماعی قوه قضاییه را 

به همراه خواهد داشت.
وی در ادامه با تقدیر از تلاش های شبانه روزی قضات در اجرای سیاست های کلان 
دستگاه قضایی و خدمت رسانی بهینه به مراجعان یادآور شد: با بررسی های انجام شده، 
آرای سعید کلانتر، حسین دهقان، مهدی ایرانپور و محمد احمدی به عنوان برگزیدگان 

جشنواره آرای قضایی انتخاب شده اند.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در این مراسم با اهدای لوح سپاس از تلاش های 
قضات منتخب جشنواره آرای قضایی که موفق به کسب رتبه برتر شده اند تقدیر کرد.

رئیس دادگستری هرمزگان:

نهضت ملی مسکن در بندرعباس 
آغاز شد

اقتصاد کیش-   مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان گفت: ساخت ۵٠٠ واحد مسکونی 
نهضت ملی مسکن در بندرعباس آغاز شد. 

عباس کمالی در تشریح این خبر با بیان اینکه این واحدها در زمینی به وسعت دو هکتار، 
در شهرک پیامبر اعظم )ص( بندرعباس ساخته می شود، افزود: آورده اولیه متقاضیان 

برای هر واحد مسکونی ۴٠ میلیون، و تسهیلات این طرح ۳۵٠ میلیون تومان است.
وی با اشاره به اینکه نام نویسی در سامانه saman.mrud.ir از ۱۵ تیرماه آغاز شده 
است و به مدت ۱۵ روز، تا ۳٠ تیر ادامه دارد، تصریح کرد:  در بندرعباس تاکنون شش 

هزار نفر در طرح نهضت ملی مسکن نام نویسی کرده اند.
مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان اظهار کرد: در ۴٠ روز گذشته ساخت بیش از سه 

هزار واحد مسکونی در شهر بندرعباس شروع شده است.

رییس هیات مدیره کانون بازنشستگان و مستمری بگیران تأمین اجتماعی هرمزگان:

نیازهای بازنشستگان هرمزگان در بیمه تکمیلی
 لحاظ نشده است

اقتصاد کیش- رییس هیات مدیره کانون بازنشستگان 
و مســتمری بگیران تأمیــن اجتماعــی هرمزگان 
گفت: بازنشســته به خدمات بیمه تکمیلی در حوزه 
دندانپزشــکی، ویزیت، چشم، گوش، عصا و ویزیت 
نیاز دارد که این ها در بیمه تکمیلی بازنشستگان تأمین 

اجتماعی این استان لحاظ نشده است. 
ارســلان حیدری در نشست خبری به مناسبت هفته 
تأمین اجتماعی اظهار داشــت: قرارداد بیمه تمکیلی 
به صورت متمرکز توســط کانون عالی بازنسشتگان 
کشوری منعقد می شود و همین مساله موجب شده در 

استان نتوانیم مشکل بازنشستگان را حل کنیم.
وی ادامه داد: البته این راه حل استانی دارد اما متأسفانه 
تأمین اجتماعــی هرمزگان با این راهکار که می تواند 
مشکل ۴۲ هزار نفر بازنشســته و خانواده هایشان را 
که جمعیتی افزون بر ٩٠ هزار نفر را حل کند موافقت 

نمی کند.
وی اضافه کرد: راهکار هم برقراری یک بیمه با عنوان 
بیمه اکمل است که این نیاز به اضافه کردن یک ردیف 
در اداره کل تأمین اجتماعی هرمزگان دارد و شدنی هم 

است و هیچ مشکل قانونی هم ندارد.
رییس هیات مدیره کانون بازنشســتگان و مستمری 
بگیران تأمین اجتماعی هرمزگان ابراز داشــت: یک 
جمله ای وجود دارد که گفته می شــود به بازنشســته 
رو ندهید، این ها بایســتی به این فکر کنند که روزی 

بازنشسته خواهند شد.
حیدری در بخش دیگری از سخنان خود اظهار داشت: 
درمان یکی از نیازهای اصلی و اساســی بازنشستگان 
اســت و آنان به جز بندرعباس در سایر شهرستان ها با 

مشکل های فراوانی دست و پنجه نرم می کنند.
وی افزود: به عنوان مثال تأمین اجتماعی در شهرستان 
رودان یک درمانگاه دارد که تنها در ساعت های اداری 
و آن هم با یک پزشــک به مردم خدمت می دهد و در 

شهرستان میناب هم شرایط به همین نحو است.
رییس هیات مدیره کانون بازنشســتگان و مستمری 
بگیران تأمین اجتماعی هرمزگان ادامه داد: این پزشک 

هم کار متخصص قلب، داخلی، زنان و زایمان و غیره 
را انجام می دهد و در کار خود به مرتبه استادی رسیده 

است.
حیــدری با بیان اینکه یکی از پزشــکان گفته کار در 
شهرســتان ها برای پزشــکان صرفه اقتصادی ندارد 
و بــرای روزانه ۱٠ میلیــون ریال حاضر به کار در این 
مناطق نیستند، خاطر نشان کرد: شاید این برداشت که 
کارانه های پرداختی دانشگاه علوم پزشکی جذابیت 
بیشــتری از کار در شهرستان ها دارد به صحت بسیار 

نزدیک باشد.
وی اضافه کرد: از سوی دیگر هم نمی دانیم چرا دانشگاه 
علوم پزشکی، پزشک در اختیار تأمین اجتماعی قرار 
نمی دهد و مسوولان هرمزگان هم در جریان همه این 

مسایل و مشکل های مردم در شهرستان ها هستند.
رییس هیات مدیره کانون بازنشســتگان و مستمری 
بگیران تأمین اجتماعی هرمزگان اشــاره کرد: دستگاه 
رادیولــوژی دیجیتال هم اکنون در اســناد پزشــکی 
بندرعباس به خاطر نداشــتن نیرو درحال از بین رفتن 
است، آیا ارزش آن را ندارد که آن را به شهرستان میناب 
برده تا از هزینه های مردم کاســته شده و از مردم چند 
شهرســتان این استان از مراجعه به بندرعباس بی نیاز 

شوند.
حیدری با انتقاد از وضعیت کنونی درمانی در هرمزگان، 
بیان داشــت: مردم هرمزگان حق دسترسی عادلانه به 
خدمــات درمانی را دارند که معــاون درمانی تأمین 
اجتماعــی هرمزگان در حال تلاش برای رســیدن به 
توافق با دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان است زیرا 
این دانشــگاه از اختصاص پزشک به تأمین اجتماعی 

خودداری می کند.
وی تأکیــد کرد: همه این موارد و مشــکل ها را بارها 
به مســوولان هرمزگان گفته ایم و آنان در جریان همه 

موارد قرار دارند.
رییس هیات مدیره کانون بازنشســتگان و مستمری 
بگیران تأمین اجتماعی هرمزگان در بخش دیگری از 
ســخنان خود اشاره کرد: این کانون با حدود ۴۲ هزار 

عضو در سراســر هرمزگان در حال راه اندازی سامانه 
خدمات غیر حضوری است تا بازنشسته ها از مراجعه 

حضوری بی نیاز شوند.
حیدری افزود: امیدواریم این ســامانه هر چه سریعتر 
راه اندازی شــود و احتمال دارد ظرف ۲ ماه آینده آغاز 

بکار کند.
وی ادامه داد: اکنون هم برای آنکه در صف بیمارستان 
خلیج فارس تأمین اجتماعی جهت ویزیت پزشکان 
قرار نگیرند با همکاری معاون درمان این ســازمان و 
بیمارستان خلیج فارس اتاقی تعیین شده که برای آنان 
نوبت گرفته و اعلام می کند پزشــکان متخصص چه 

روزهایی حاضر هستند.
خواهان اجراص مصوبه شورای عالی کار هستیم

رییس هیات مدیره کانون بازنشســتگان و مستمری 
بگیران تأمین اجتماعی هرمزگان همچنین بیان کرد: 
یکی از اصلی ترین خواســته های بازنشســتگان و 
مســتمری بگیران اجرای مصوبه شورای عالی کار 

است.
حیدری ادامه داد: اینکه اعلام شود برای اجرای عدالت 
کسانی که حق بیمه بیشتری پرداخت کرده اند در اندازه 
کسانی که حق بیمه کمتری پرداخت کرده اند بپردازند 

صحیح نیست و نمی توانیم آن را عدالت بخوانیم.
وی اضافه کرد: هیچ خواسته سیاسی از دولت نداشته و 
تنها خواسته ما اجرای مصوبه شورای عالی کار است، 
بایستی هرکس بنا به فراخور حق بیمه ای که پرداخت 
کرده باید دریافتی بیشتری داشته باشد، چنانچه دولت 
بخواهــد آن کار را انجام دهد بیمه پردازی به حداقل 

خواهد رسید.
حیدری خاطر نشان کرد: همه می دانیم براساس اعلام 
نهادهای رســمی دولتی خط فقر کشور ۱٠٠ میلیون 
ریال است و خودم با دریافتی ماهانه حدود ۸۵ میلیون 
ریال نمی توانم این مبلغ را تا انتهای ماه برسانم چرا که 
هزینه ها بسیار افزایش یافته و تورم برخی اقلاب به ۳٠٠ 

درصد می رسد.
وی اشاره کرد: در این شرایط کسانی هستند که ماهانه 
۱۲ میلیون ریال دریافتی دارند و یا کسی را می شناسم 
که با دریافتــی ماهانه ۳٠ میلیون ریال یارانه اش قطع 

شده است.
حیدری خطاب به خبرنگاران گفت: این شرایط برای 
ما بســیار سخت است، امیدوارم اگر روزی بازنشسته 
شــوید شرایط امروز ما را نداشته باشید، اگر این گونه 
باشــد به جد توصیه می کنم از هم اکنون در بیمه های 
شخصی سرمایه گذاری کنید چونکه هر چه تا کنون 

فریاد زده ایم به جایی نرسیده است.
وی با بیان اینکه اگر همین امروز مصوبه شورای عالی 
کار اجرا شــود هیچ حرکتی انجام نخواهد شد، تأکید 
کرد: برخی می خواهند آب به آســیاب دشمن بریزیم 
که هیچگاه چنین نخواهیم کرد، بسیاری از بازنشستگان 
برای حفظ وطن و امنیت میهن جبهه رفته اند و این کار را 
هم با عشق و علاقه انجام داده اند و اگر لازم باشد امروز 

هم حاضرند این کار را انجام دهند.

اقتصاد کیش-  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با بیان اینکه مقدمات و مذاکراتی 
برای اجرای پل خلیج فارس به عنوان یکی از اصلی ترین پروژه های این منطقه انجام 
شده است، گفت: امیدواریم در آینده نزدیک شاهد آغاز فرآیندهای عمرانی این پروژه 

بزرگ در سرزمین آب و آفتاب باشیم. 
افشار فتح الهی در آیین امضای تفاهم نامه همکاری سازمان منطقه آزاد قشم با شهرداری 
لافت اظهار داشت: این تفاهم نامه همسو با تفاهم نامه های پیشین با شهرداری قشم و 
سوزا با هدف تقسیم مسوولیت با شوراها و شهرداری های جزیره، افزایش مشارکت 

جامعه محلی و همچنین ارایه خدمات بهتر به ساکنان جزیره امضا شد.
وی ادامه داد: اجرای دو تفاهم نامه میان سازمان منطقه آزاد قشم و شهرداری و شورای 
اسلامی شهر لافت با همراهی جامعه محلی می تواند موجب تسهیل فرآیند خدمات 

رسانی به ساکنان این شهر باشد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم توضیح داد: امروز دو تفاهم نامه همکاری در حوزه 
مرتبط با وظایف شهری و حفظ کمپ پارک شهر لافت به منظور ایجاد وحدت رویه و 
هماهنگی بیشتر در انجام وظایف و تقویت ساختار اجرایی شهرداری های جزیره، بین 

سازمان منطقه آزاد قشم و شهرداری شهر تاریخی لافت به امضا رسید.
فتح الهی اضافه کرد: با تفویض بخشی از اختیارات سازمان منطقه آزاد قشم به شهرداری 
های جزیره در حوزه امور شهری، صدور پروانه و برخی مجوزهای دیگر، شاهد تسهیل 
فرآیندها برای انجام خدمات مناسب به ساکنان جزیره براساس دستورالعمل های این 

تفاهم نامه خواهیم بود.
به گفته وی متاسفانه در شهرها و روستاهای جزیره شاهد انباشت مطالبات و مشکلات 
در حوزه های زیرساختی از گذشته هستیم که با همراهی، همدلی و مشارکت فعال 

جامعه محلی می توانیم برای حل این مسائل گام های اساسی را برداریم.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشــم با اشاره به آغاز چند پروژه بزرگ زیرساختی و 
عمرانی در جزیره قشم طی هفته های گذشته، افزود: کلنگ زنی پروژه جاده ساحل 
جنوبی از شهر قشم تا فرودگاه و آغاز عملیات رینگ بزرگراهی لافت به درگهان می 

تواند بخشی از کمبودهای زیرساختی در شرق جزیره را مرتفع کند.
وی افزود: برنامه ریزی های خوبی نیز برای رفع مشکلات و کمبودهای ساکنان مناطق 

غربی جزیره پیش بینی شده که در آینده نزدیک به مرحله اجرا خواهد رسید.
فتح الهی با بیان اینکه مقدمات و مذاکراتی برای اجرای پل خلیج فارس به عنوان یکی 
از اصلی ترین پروژه های منطقه آزاد قشم انجام شده، اظهار داشت: امیدواریم در آینده 

نزدیک شاهد آغاز فرآیندهای عمرانی پروژه بزرگ پل خلیج فارس نیز باشیم.
وی تصریح کرد: طبق برنامه ریزی انجام شده طی هفته های آینده با همکاری شهرداری 
و شورای اسلامی شهر لافت و پس از انجام جانمایی براساس طرح تفصیلی، طرح 

مسکن جوانان در این شهر فرآیندهای اجرایی خود را شروع می کند.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: کلنگ زنی هر پروژه در حقیقت ایجاد یک 
تعهد برای سازمان منطقه آزاد قشم بوده و فرصتی برای مطالبه گری منطقی جامعه محلی 
ایجاد خواهد کرد. وی خاطرنشان کرد: تلاش سازمان منطقه آزاد قشم در دولت مردمی 
آیت الله رئیسی بر این است که سود و منفت تمامی اقدامات و پروژه ها برای مردم باشد.

پل خلیج فارس که قشم را به سرزمین اصلی پیوند می دهد به عنوان یک ضرورت  برای 
پیشــرفت اقتصادی در حوزه های گردشگری، نفتی و ترانزیتی این جزیره محسوب 

می شود، مطالبه اصلی مردم نگین خلیج فارس است.


